
Хашим Тачи: Споразум у Рамбујеу био је прва победа Приштине, морамо ујединити све да бисмо испунили следећи сан - чланство Косова у ЕУ, НАТО и УН
уторак, 19 март 2019 15:00

Косовски председник Хашим Тачи, поводом 20 година од конференције у Рамбујеу, на
Фејсбуку је написао да је то била прва победа Приштине.

  

  

Додао је да је та "победа" отворила пут за војну интервенцију НАТО на Србију.

  

Тврди да је споразумом из Рамбујеа и НАТО интервенцијом на Србију, како је навео,
спречено "етничко чишћење на Косову".

  

"Овај споразум је окончао процес ослобођења Косова, заснован је на нашим жртвама и
борбама. Претворен је тестамент проглашења независности Косова. Улазак у политички
спектар у то време и постојано поверење у Сједињене Државе омогућило је постизање
овог споразума након тешких и исцрпљујућих преговора. Данас, као и пре 20 година,
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морамо ујединити све да бисмо испунили следећи сан - чланство Косова у ЕУ, НАТО и
УН", написао је Тачи.

  

(Танјуг)
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